

Donkey Dancers, Graduation und Jubiläum

Gerd Kruck, President Donkey Dancers Unna e.V

Our graduation in Unna at the 25th of June 2015.

16 from our class were graduated, 2 will be graduated later as they were tied up. It was a nice and also funny evening which included a tasty buffet.

Our caller Andreas Sassmann has now held the third class in the five years of our existence and we have grown from 14 founders to 70 club members.

Transl.: Kai Hoffmann

Unsere Graduation am 25.06.15 in Unna.

16 aus unserer Class wurden graduiert, 2 werden noch nachgraduiert, da sie an dem Abend leider verhindert waren. Es war ein schöner und auch lustiger Abend der noch ein leckeres Bufet beinhaltete.

Unser Caller Andreas Sassmann hat nun in den 5 Jahren, seitdem wir bestehen die dritte Class durchgeführt und wir sind von 14 Gründungsmitgliedern mittlerweile auf 70 Mitglieder im Club angewachsen.



Fotos von unserem 5. Clubgeburtstag am 4.07.15 mit Jörg Biewald. Es war der wärmste Tag im Jahr und trotzdem haben wir mit unseren Gästen den ganzen Tag getanzt.

Our club 5th anniversary at 4.7.15 with caller Jörg Biewald. It was the hottest day of the year, nevertheless we danced the whole day together with our guests.